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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Hilde Muls, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe , Peter Robbens, Johan 
Dehaes, Jos Jacobs (online), Geert Verdoodt, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van 
Peteghem 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 
 

 
 
 
1 VERWELKOMING NIEUW VERKOZEN BESTUURDERS 

Gery Follens heet nieuwe bestuurder Hilde Muls welkom en feliciteert naast haar ook de andere 
verkozen bestuurders tijdens de afgelopen Algemene Vergadering. 
 
Gery heeft een Dagelijks Bestuur voorgesteld voor de komende beleidsperiode, bestaande uit: 
Zichzelf (voorzitter), Peter Robbens (penningmeester) en Jos Jacobs (secretaris). 
Rvb keurt voorstel goed. 
 
Iedereen stelt zichzelf kort even voor bij wijze van kennismaking met Hilde. 
 
 
2 GOEDKEURING VERSLAG 17/3 

Het verslag van 17 maart 2025 wordt goedgekeurd. 
 

3 TOPSPORT 

Feedback stages: 
Er was een stage in Belek (TUR) voor de technische disciplines en een stage in Stellenbosch (Zuid-
Afrika) voor de estafettes.  
In Zuid-Afrika zijn bovendien ook onderhandelingen geweest om er in de toekomst vaker naartoe te 
gaan. Er zullen telkens 2 vertrekdata en 2 terugkomdata zijn. (nu zijn er te veel afwijkingen van de 
afgesproken data en bijgevolg ook oplopende kosten voor vliegtickets) 
 
Zuid-Afrika: alle basis- en reservelopers van de afgelopen periode waren mee behalve Florent 
Mabille. 
Iedereen heeft goed kunnen trainen, geen bijzonderheden. Iedereen is fit om deze week naar China 
te vertrekken voor de World Relays. 
 
Belek: iets minder goed weer bij aanvang maar naargelang de week vorderde is dit gebeterd. Ook 
hier heeft iedereen goed kunnen trainen, geen bijzonderheden. 
 
Er zal dus niet meer naar Cyprus gegaan worden, daar waren toch te veel en te vaak moeilijkheden 
waar we tegenaan liepen. 
 
Algemeen kan ook gesteld worden dat de rust is teruggekeerd bij de atleten na alle heisa… 
 
Komende planning: 

• World Relays Guangzhou (CHN): delegatie vertrekt op donderdag 1 mei 

• WK Atletiek Tokio (JPN) (september 2025): planning voor de precamp vlakbij Tokio is lopende 
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4 EVALUATIE AV 

Op 22 maart in Zemst hadden we onze Algemene Vergadering. 
 
Bevindingen: 

• Locatie: goed maar niet super 

• Parking: minder 

• Betere afspraken maken rond timing en maaltijden/receptie 

• Verkiezing bestuurder volgend jaar: voor mandaat van 2 jaar? Of overslaan en huidig aantal 
behouden tot einde mandaat? (2028) 

 

5 EVALUATIE EK RUNNING 

Geert Verdoodt: het concept ‘Running with the champions’ om zowel recreatieve lopers als 
professionele lopers samen te laten lopen lijkt wel geslaagd. Daarnaast voelt het tegelijk ook een 
beetje als een gemiste kans wat betreft een samenwerking rond ‘Running’. 
Golazo heeft ook enkel contact genomen met Belgian Athletics puur wat betreft de EK selecties en 
jury maar verder is bijna niemand betrokken geweest. 
 
Qua organisatie is alles goed verlopen. Het was een mooi event. 
 
Jos Jacobs: de beleving was enorm en kan een voorbeeld zijn voor de grote marathons in ons land. 
Gery Follens: de podia van de champions gingen onmiddellijk door na de aankomst en het is een 
gemiste kans dat de landenklassementen ook niet onmiddellijk werden uitgereikt want op deze 
manier zouden de niet-elite ook direct betrokken worden. 
 
In navolging van dit EK zou er mogelijks een event georganiseerd worden waar alle atleten die in het 
clubklassement zaten gevierd zullen worden.  
 
Peter Robbens: organisatorisch en sportief was het een succes, mede door de Belgische teams over de 
verschillende afstanden. De atleten die deze editie eenmalig ‘opgevist’ zijn doordat enkele atleten 
forfait gaven zullen bovendien niet whereabout-plichtig zijn. 
 
European Athletics zal zich moeten beraden wat ze in de toekomst zullen doen met de deelname van 
Israël aan een EK. De integriteit en veiligheid van alle deelnemende atleten moet gewaarborgd 
worden en dit ligt heel moeilijk. 
 

6 STATUS AANWERVING ALGEMEEN DIRECTEUR 

Planning: 
1 Deadline is 1 mei dus staat nog 2 dagen open 
2 Momenteel 28 CV’s ontvangen. In eerste instantie zal een shortlist gemaakt worden door een 

klein comité: Gery Follens, Johan Dehaes, Patrick Van Caelenberghe, Mieke Seminck 
3 van de shortlist zal aan iedereen een assessment gevraagd worden 
4 Wie daarvan overblijft, wordt uitgenodigd voor een gesprek met de Raad van Bestuur 

 

7 FEEDBACK COMMISSIES 

7.1 BC Competitie 

Vergadering gehad op 14/4: 

• Federale Winterkalender + samen met de LBFA besproken en gepubliceerd op de website 

• Lastenboeken KVV’s besproken 

• Bespreking 700g-speren 

• BK Veldlopen werd voor 3 jaar toegewezen aan HULS 
 
Er zijn inmiddels 2 kandidaturen ingestuurd voor het KVV Veldlopen: Golazo en AVLO 
AVLO krijgt het toegewezen voor 3 jaar. 
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Peter Robbens vraagt of de BC Competitie en de BC Running willen bekijken of er richtlijnen kunnen 
bepaald worden voor wegwedstrijden/trails/… vanaf een bepaalde afstand of wanneer er 
bevoorrading voorzien wordt door de organisator: dat er ook een ‘afvalzone’ moet aangelegd worden 
en/of sensibilisering rond het zelf bewaren van afval tijdens de wedstrijd. Ofwel tot in een bepaalde 
zone ofwel tot aan de aankomst. 
 
Patrick verwijst naar een bespreking in de commissie over het creëren van een KVV Jun/Bel. Dit punt 
is geagendeerd op de BC Competitie op vraag van enkele clubs. 
De Raad van Bestuur stelt een veto om geen bijkomende kampioenschappen te creëren en om de 
duurtijd van de huidige kampioenschappen te respecteren en zeker niet uit te breiden. 
 
 

7.2 BC Jeugd 

Tijdens de laatste vergadering werd besproken: 

• Verder uitwerken nieuwe competitie voor Pup/Min. Voornamelijk enkele knopen die 
doorgehakt moesten worden over hoogspringen. 

 
BC Jeugd: wedstrijd ACW 

• Afgelopen weekend is er een jeugdmeeting (zowel Kan/Ben als Pup/Min) georganiseerd en dat 
is helemaal fout gelopen. 
De vraag van de BC Jeugd is om clubs die zich op deze manier niet houden aan de 
voorschriften, te sanctioneren. Dit  heeft niks meer met atletiek te maken. 

RVB: de vraag wordt gesteld vanaf welk moment we in dit soort situaties moeten 
tussenkomen/sanctioneren.  
Wij hebben als federatie wel de verantwoordelijkheid om onze sport in de best mogelijke manier 
aan te bieden aan atleten.  
We zullen een schrijven richten aan ACW over de afgelopen wedstrijd én over de komende 
wedstrijden dit seizoen. Men moet rekening houden met alle bemerkingen die in het 
scheidsrechtersverslag staan en de eerstvolgende wedstrijd die ze organiseren, zal opnieuw 
geëvalueerd worden. 

 
Peter Robbens heeft het nieuwe jeugdsportfondsreglement nagelezen en vraagt of de BC Jeugd dit 
toch nog even kritisch wil nakijken. Het zou wel eens moeilijk haalbaar kunnen zijn voor een 
gemiddelde club en dat kan toch niet de bedoeling zijn. 
Hilde neemt het mee en bespreekt dit met de commissie en Liesl. 
 

7.3 BC Running 

Afgelopen periode werd behandeld: 

• In samenspraak met de LBFA werden afspraken gemaakt rond Trail-kampioenschappen. Er is 
ook gepraat om een nationale commissie Trail op te richten. De LBFA zou hier ook graag het 
deel ‘wegwedstrijden’ onder laten vallen. 

 
 

8 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

• 26 mei 

• 23 juni (AV BA  RVB) ) -> RVB Atletiek Vlaanderen wordt verplaatst naar maandag 30 juni 2025 

 

9 VARIA 

• Lid Masterscommissie (zie mail via Ludwig): niemand heeft bezwaar dat Anne-Marie Bequoye 
aansluit als lid. 

• Vervanging ALABUS: NORRIQ. 13 mei verwachten wij een voorstel van de leverancier hoe het 
BASIS-gedeelte eruit zou zien. Hierna komt Norriq langs bij ons op 20 mei om te bespreken 
wat voor ons specifiek nodig is. 
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BELANGENCONFLICT REGISTER 
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